

Title (en)

APPARATUS FOR TEACHING MUSICAL INSTRUMENTS.

Title (de)

LERNVORRICHTUNG FÜR MUSIKINSTRUMENTE.

Title (fr)

APPAREIL POUR ENSEIGNER LES INSTRUMENTS DE MUSIQUE.

Publication

**EP 0116602 A1 19840829 (EN)**

Application

**EP 83902725 A 19830801**

Priority

US 40421182 A 19820802

Abstract (en)

[origin: WO8400633A1] Teacher and student console keyboard units incorporating interchangeable modular panels which can be shipped and stored unassembled, including identical side wall members (50), a central wall member (58), and a keybed (56). The basic unit can be adapted to form a teacher control console for use in simultaneous group teaching of musical instruction by use of an extended cover (68) which provides a support platform for two picture projectors (36) and a tape playback unit (20), and also a storage cabinet insertable in between the side wall members and under the keybed. Both teacher and student console units have room for control/display board located above the keybed and facing a person seated at the console, and also for circuitry components located in a back access housing behind the central wall member.

Abstract (fr)

Unités à clavier de console de professeur et d'étudiant comprenant des panneaux modulaires interchangeables qui peuvent être expédiés et stockés sans être montés dont des éléments identiques de paroi latérale (50), un élément de paroi centrale (58) et un support de touches (56). L'unité de base peut être adaptée pour former une console de commande de professeur utilisée pour l'enseignement simultané en groupe de la musique grâce à un couvercle étendu (68) donnant une plate-forme de support pour deux projecteurs d'image (36) et une unité de reproduction de son à cassette (20), et grâce à un meuble de stockage insérable entre les éléments de paroi latérale et sous le support de touches. Les deux unités de console de professeur et d'étudiant ont de la place pour un tableau de commande et d'affichage situé au-dessus du support de touches et en face de la personne assise à la console, ainsi que pour des composants de circuits situés dans un boîtier à accès par l'arrière derrière l'élément de paroi centrale.

IPC 1-7

**G09B 15/00**

IPC 8 full level

**G09B 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09B 15/08** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

**WO 8400633 A1 19840216**; EP 0116602 A1 19840829; GB 2137800 A 19841010; GB 8408139 D0 19840510

DOCDB simple family (application)

**US 8301172 W 19830801**; EP 83902725 A 19830801; GB 8408139 A 19830801